
Referat fra FAU-møte Benterud skole  

Dato: 27. februar 2025 Tid: 19:00-21:00 

Sted: Personalrommet i 2. etg, Benterud skole 

Innkalte fra FAU: 

Klasse Representant 
 
Til stede 

 
Klasse 

 
Representant 

 
Til stede 

1.trinn Jørgen Hermansen  5.trinn Steinar Pettersen x 

1.trinn Marija Caric 
x 

5.trinn 
Mari Schanche + 

Maria 
x 

2.trinn Elisabeth Hammer  6.trinn Solveig Skaar x 

2.trinn Elisabeth Vik x 6.trinn Assel Issina  

3.trinn Monika Kristin Vik x 7.trinn Håkon von Hirsch x 

3.trinn Tamara Vatnehagen x 7.trinn Linda Holmeide  

4.trinn Ida Christin Blomsø x Basen Thomas Bertelsen  

4.trinn Joakim Hammer x Basen Bikramdeep Singh  

Andre innkalte: Christopher Hall (rektor), Katrine Fallet (assisterende rektor) 

 

Agenda:  

1) Godkjenne innkalling og agenda.  

Godkjent.  

 

2) Godkjenne referat fra forrige FAU-møte.   

Godkjent.  

 

3) Rektors tid med FAU: 

• Organisering av trinn skoleåret 25/26 – Benterud er organisert på en måte som gir 

gjennomsnittlig klassestørrelse på enkelte trinn, men veldig små klasser på andre. Skolen 

vurderer å slå sammen klasser for å sikre en mer fleksibel bruk av ressurser på enkelte 

trinn. Skolen vil alltid forholde seg til lærernormen, og vurdere nøye med lærere på det 

enkelte trinn før dette besluttes.  

• Resultater fra elevundersøkelsen er kommet (https://www.udir.no/tall-og-

forskning/statistikk/statistikk-grunnskole/elevundersokelsen-mobbing-5-til-10-trinn-

sporsmal/): Lave mobbetall på 7. trinn, på 5. og 6. trinn er det mobbetall ca. på nasjonalt 

snitt. Skolen opplever tallene, spesielt på 5. og 6. trinn, som for høye. Skolen skal i gang 

med spørreundersøkelser i klassene som har gjennomført elevundersøkelsen, og deretter 

iverksette videre tiltak. Tiltak som allerede er i gang: 

i.  Tatt opp igjen TL (Trivselsledere) 

ii. Skolen har hatt erfaringsdeling med Fjellhammer skole rundt GROM 

(videreutvikling av PALS) som handler om relasjoner mellom voksne og barn 

• SFO 1. trinn: Tiltakene som er satt inn for forbedring ser ut til å ha hatt en effekt, og 

kvalitet og miljø på SFO er bedre. Det er lyst ut en fast baselederstilling i SFO. Det er 

gjennomført et foreldremøte for foreldre med barn i SFO på 1. trinn. 

 

4) Fra FAU til rektor:   

• FAUs innspill på forslag til mobilreglement:   

https://www.udir.no/tall-og-forskning/statistikk/statistikk-grunnskole/elevundersokelsen-mobbing-5-til-10-trinn-sporsmal/
https://www.udir.no/tall-og-forskning/statistikk/statistikk-grunnskole/elevundersokelsen-mobbing-5-til-10-trinn-sporsmal/
https://www.udir.no/tall-og-forskning/statistikk/statistikk-grunnskole/elevundersokelsen-mobbing-5-til-10-trinn-sporsmal/


o Forslag til regler ble gjennomgått i forrige møte, og støttes. Regelverket bør i 

tillegg si noe om hvilke konsekvenser som gjelder og hvordan det skal håndteres.  

• Tilbakemelding fra flere på 5. trinn om lite tid til spising, se om det er mulig å gjøre noe 

med overgangen utetid/spisetid for å gi nok rom til matpakken.  

• Skjerm i spisetid er ikke ønskelig, og FAU ønsker at skolen responderer på ønsket om 

ingen/mindre skjerm i spisetid.  

 

5) Trafikkutfordringer ved skolen – oppdatering fra trafikkgruppa:  

Trafikkgruppa har observert ved innkjøringen i skolen i januar, og møte 13. februar. Gruppa 

vil sende forslag til forbedringstiltak til skolens ledelse og kommunen. Gruppa foreslår også 

følgende holdningsskapende arbeid fra FAU sin side:  

• Oppfordre med jevne mellomrom at elever bør gå til og fra skolen 

• Ta kontakt med Trygg trafikk angående trafikksikkerhet ved skolen  

• Trafikkvakter ved innkjøring til skolens område (i forbindelse med fotgjengerfelt) – FAU 

forespør foreldre på trinnene vi representerer om det er ønsket og om det er villighet til 

å bidra.  

 

6) Kort orientering fra årets 17. mai komite:  

Orientering fra FAU-kontakt til komiteen, Steinar Pettersen og Maria Knædal. 17. mai 

komiteen er i gang, og planen er lagt. Informasjon gis til foreldre på 5. trinn på foreldremøtet 

og det sendes informasjon til 4. trinns bidrag i mars.  

Det bør være maks fire foreldre pr klasse i toget.  

 

7) Saker fra/til klassene  

Ingen saker. 

 

8) Saker fra/til SU - Jørgen og Joakim informerer  

• Utlån av skolens lokaler: Kommunen er veldig positiv til utlån av skolen. Skolens ledelse 

er også veldig positiv til utlån, først og fremst til skolens foreldre og elever. Fra SU/SMU 

ble det spurt om mulighet for at FAU kan jobbe sammen med skole på utarbeidelse av 

informasjon som behøves i forbindelse med leie av lokaler?  

o Mari kan bidra sammen med skolen på dette.  

• Klasserom som har fått nye vinduer merker forbedring. Det meldes om varmere rom. 

Utskifting av vinduer er ferdig i løpet av kort tid.  

• Deltagelse og oppmøte på foreldremøter våren 25: Det er bekymringsfullt for 

skoleledelsen at det er dårlig oppmøte på foreldremøter. Noe FAU kan bidra med?  

o FAU kan minne foreldre på foreldremøter når datoer er kommunisert fra skolen. 

Ønskelig at kontaktlærere viderefører formøter med FAU-representanter og 

klassekontakter før foreldremøter.   

• Vennegrupper: 

Noen foreldre har gjennom kontaktlærer bedt om at FAU tar stilling til om skolen ønsker 

å fortsette med vennegrupper. Det meldes at flere uteblir fra vennegrupper, og at det er 

ulik mulighet og ønske om å gjennomføre dette.  

o FAU vil gjøre tilpasninger i «manualen» for klassekontakter. Det vil oppfordres til 

at den enkelte klasse blir enige i et første foreldremøte om det skal 

gjennomføres vennegrupper, og hva det betyr av bidrag fra foreldrene. Verdien 

av vennegrupper ved skolestart vil understrekes. Det vil legges inn en påminnelse 

om at det framover vil være mulig å booke lokaler på skolen til arrangementer i 



klassen/mindre klassegrupper slik at det kanskje er lettere å praktisk 

gjennomføre vennegrupper.  

 

9)  Saker fra/til LFAU – Joakim og Monika informerer   

• Revisjonen som skal gjøres på Kvalitetsplanen for barnehage og skole ble 

gjennomgått, og LFAU vil gi tilbakemelding på denne i mars.   

• Budsjettsituasjonen i Lørenskogskolene ble diskutert.  

• Skjermbruk i skolen ble diskutert med Elisabet Tanev (Venstre) og Geir Goksøyr 

(Rødt). Venstre og Rødt ønsker en innstramming på bruken av skjerm i skolen, og 

ønsket LFAUs innspill på bruk av skjerm i undervisningen. LFAU er oppfordret til å 

formulere ett brev med synspunkter som oversendes gruppelederne. Felles 

tilbakemeldinger fra samtlige skoler til stede i LFAU møtet:  

i. Ikke skjerm i spisepauser 

ii. Mulighet for at iPad blir på skolen 

iii. Større mulighet for foreldrepålogging for aktivt å kunne følge med på det 

elevene gjør på skole-iPad.  

 

10) Eventuelt   

• Bokbytte i forbindelse med lesekampanje ved skolen:  

o Bibliotekgruppa har dialog med biblioteksansvarlig på skolen om evt. bokbytte 

våren 2025.  

o FAU sender ut en melding i Spond med informasjon om at det er kjøpt bøker til 

skolebiblioteket for pengene fra bokbyttet på Åpen kveld i høst. Alle klassene har 

fått ønske seg bøker.  

• Gjenglemte klær - organisering av henting av gjenglemt klær og evt. mulig å ha 

“bruktmarked” på Åpen kveld?  

o FAU foreslår også å oppfordre på foreldremøtene til å sjekke gjenglemtkassa.  

• Lagerrom FAU: FAU har fått lager i Kjelleren i gammelt bygg. Det henges opp plakat 

«FAU-lager» på døra. FAU gjør en flyttedugnad samtidig med neste møte som er 2. april.  

 

Oversikt arbeidsgruppene:  

SFO-gruppe: Marija, Elisabeth H og Elisabeth V  

Åpen kveld-gruppe: Jørgen, Tamara og Monika  

Trafikk- og miljøgruppe: Joakim, Steinar og Håkon  

Natteravnsgruppe: Solveig  

Inkluderingsgruppe: Monika og Assel  

Bibliotek-kontakt: Elisabeth Vik 

Web-ansvarlig/IT: Monika  

Nettvett/ Ipadgruppe: Marija og Ida  

 

Neste FAU møte er onsdag 2.april 2025 kl. 19-21.  

Mvh Joakim Hammer (Leder) m/styret i FAU  


